Grade 4 Boys

Week 25 - PYP Homework Slip Date Covered: February 28 - March 4

Date: Sunday 28 February, 2021

Cycle 15 - Day 8

العلوم الإسلامية: الاستعداد لتقييم مادة العلوم الإسلامية ليوم غد الاثنين ١ مارس ٢٠٢١.

- الرجوع إلى خطاب مفردات الاختبار الموجودة على البوابة الإلكترونية للمدرسة .
 - حل ورقة المراجعة مع العلم بأنه قد تم حلها مسبقاً مع الطلاب .
- سوف يتم حل اختبار العلوم الإسلامية تحت إشراف المعلمة أثناء الحصة الافتراضية.

Date: Monday 1 March, 2021

Cycle 16 – Day 1

English: Be prepared for your English Assessment tomorrow - Tuesday 2 March 2021.

- Refer to the Notification Letter on JKS portal.
- Review the Language Revision Sheet answered last week in class.
- The Language Assessment will be completed tomorrow in the Virtual Class under the supervision of the teacher.

Date: Tuesday 2 March, 2021

Cycle 16 – Day 2

الاجتماعيات: الاستعداد لتقييم مادة الاجتماعيات ليوم غد الاربعاء ٣ مارس ٢٠٢١.

- الرجوع إلى خطاب مفردات الاختبار الموجودة على البوابة الإلكترونية للمدرسة .
 - حل ورقة المراجعة مع العلم بأنه تم حلها مسبقاً مع الطلاب.
- سوف يتم حل اختبار الاجتماعيات تحت إشراف المعلم أثناء الحصة الافتراضية.

Date: Wednesday 3 March, 2021

Cycle 16 – Day 3

اللغة العربية: الاستعداد لتقييم مادة اللغة العربية ليوم غد الخميس ٤ مارس ٢٠٢١.

- الرجوع إلى خطاب مفردات الاختبار الموجودة على البوابة الإلكترونية للمدرسة .
 - حل ورقة المراجعة مع العلم بأنه قد تم حلها مسبقا مع الطلاب.
- سوف يتم حل اختبار اللغة العربية تحت إشراف المعلم أثناء الحصة الافتراضية.

Date: Thursday 4 March, 2021

Cycle 16 – Day 4

- **1. English:** Print and Complete the Writing assessment available on the portal (JKS Portal > Students and Parents > Assessment and Revision Packs > PYP Q3 Assessments Pack).
- Ensure you write your name, class, and date on each page of the assessment.
- Ensure the full writing assessment is completed, not only the graphic organizer.
- All completed assessments will be uploaded on the VL platform.
- -The Writing Assessment paper will be completed independently.
- All completed assessment papers should be uploaded on the Virtual Learning Platform under each subject, clearly showing the Child's Name / Grade / Section on every assessment.
- Students must log on time into their regular virtual classes for their assessments according to their Virtual Learning Schedule.
- Math and English assessments will take place in the first HOMEROOM period.
- Islamic assessment will take place in the Arabic period only if there is NO Islamic period on the day of the assessment.